
Záznam 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 3.3.2011 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

k bodu č. 2  
TK Sambed Rožňava – žiadosť o poskytnutie spoločenskej sály na dobu neurčitú  

/plnenie uznesenia č. 09/02/11/ komisie zo dňa 8.2.2011/ 

p. Schwarcz – nacvičujú 12 hodín týždenne: v OKC 5 hodín, na MsÚ 7 hodín  10 mesiacov v 
roku. Na tréningy chodí cca 100 detí rôznych vekových kategórií, aj z iných okresných miest, 
vystupujú pod TK Sambed. Po zrušení MKC založili občianske združenie, aby klub mal 
právnu formu. Existujú zo sponzorských alebo členských príspevkov, čo činí 10 €/ dieťa 
mesačne. Pre sociálne slabšie deti a súrodencov je zľava. Nakoľko je to mestský klub, 
požiadali o bezplatný prenájom na nácviky. V roku 2010 poskytnutá dotácia od mesta 
postačila približne na dvojmesačné nájomné. Šaty si deti dávajú šiť samé, alebo 
prostredníctvom sponzorov.  

p. Lázár – pri počte 75 detí sú minimálne náklady v priestoroch MsÚ na nácviky - 10 €/ hod.  

PaedDr. Baláž – podporuje aktivity klubu, z dôvodu zlej finančnej situácie mesta bude 
potrebné platiť minimálne náklady. Náklady za priestory v sále MsÚ sú podstatne vyššie ako 
náklady v OKC. Komisia  finančná na zasadnutí 28.2.2011 odporučila MZ predĺžiť nájomnú 
zmluvu za prvé tri mesiace podľa zmluvy platnej do konca roku 2010. Následne od 1.4.2011 
v prípade záujmu zo strany TK Sambed uzatvoriť nájomnú zmluvu v zmysle podmienok 
krátkodobého prenájmu NP, t. j. 20 €/hod.  

Ing. Grígeľ – predbežné minimálne náklady za nácviky v OKC sú vypočítané z roku 2010, 
ešte pred zvyšovaním, čo činí 7 €/hod.  

Vzhľadom k tomu, že komisia neprijala uznesenie k bodu č. 2, predseda komisie predloží 
ústne svoj návrh na zasadnutí MZ 7.3.2011. 

 

 

k bodu č. 3  
Obhajoba predložených projektov o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Rožňava na 
rok 2011 štatutárnymi zástupcami športových klubov, kultúrnych, mládežníckych 
a spoločenských organizácií.  

PaedDr. Baláž – privítal jednotlivých štatutárnych zástupcov klubov a organizácií a predstavil 
členov komisie. Ako predseda informoval podmienky poskytovania dotácie, ktorej prioritou 
je podpora činnosti športových, resp. kultúrnych aktivít detí a mládeže v meste 
prostredníctvom klubov a organizácií. Každý predseda klubu alebo organizácie mal možnosť 
osobne prezentovať svoj projekt, jeho pozitíva a prínos pre mesto.  

 

 

 



Uznesenie č. 01/03/11 – komisia žiada štatutárnych zástupcov klubov a organizácií: 

1. doplniť chýbajúce podklady k žiadostiam 

2. určiť v pláne činnosti na rok 2011 priority jednotlivých akcií 

 

Uznesenie č. 02/03/11 – členovia komisie majú pripraviť návrh prerozdelenia finančných 
prostriedkov pre športové kluby, kultúrne, mládežnícke a spoločenské organizácie na 
najbližšie zasadnutie komisie: termín 17.3.2011  

 

 

 

 

 

 
Spracovala :   Švedová                                                                 PaedDr. Viktor Baláž v.r. 
  tajomníčka komisie                  predseda komisie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


